
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Extra Styrelsemöte  
via Teams 2024-01-25 

 
Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Anna Gehlin(ordinarie), Cecilia Evaldsson (ordinarie), 
Gunilla Olander (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), Pia 
Hermelin (suppleant), Annika Klintberg (suppleant), Maria Ahlin (suppleant).  
Adjungerande Tommy Hallenstrand. 
 
Ej närvarande: Annelie Svensson (ordinarie), Lars-Göran Linde (suppleant), Åsa Hugosson 
(suppleant).  
  
§ 168 Mötets öppnande  
Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna mötet. 
  
§ 169 Dagordningen   
Dagordningen fastställdes och godkändes.  
  
§ 170 Justeringsman  
Att ersätta frånvarande ledamöter, alternativt ledamöter som har jäv vid detta, möte valdes 
följande: 
Stefan Sahlin jäv: ersätts av Anna Gehlin 
Anna Gehlin ersätts av Annika Klintberg 
Cathrine Nennestam jäv: ersätts av Maria Ahlin 
Annelie Svensson ersätts av Pia Hermelin     
 
BESLUT: Cecilia Evaldsson valdes att justera dagens protokoll.   
  
§ 171 Skrivelse från AVN 
Ett extra styrelsemöte på grund av en skrivelse som har inkommit till Svenska 
Fjordhästföreningen 2024-01-05 från Avelsvärderingsnämnden (AVN).  

Anna Gehlin och Frida Matsson hade utarbetat ett svar på AVN:s skrivelse och delat den via 
mail till styrelsen. Det första svaret till AVN:s skrivelse godtogs ej av flertalet 
styrelsemedlemmar och en ny skrivelse togs fram av Cecilia Evaldsson och Lars-Göran Linde.  
Svaret gicks genom och efter vissa ändringar på ordval och stavning godkändes svaret. 

Om AVN ställer sig positiv till ett möte, efter SFF:s svar, beslutade styrelsen att utse 4 
representanter. Till detta valdes Anna Gehlin, Frida Matsson, Cecilia Evaldsson och Åsa 
Hugosson.  

BESLUT: Att godkänna Cecilia Evaldsson och Lars-Göran Lindes svarskrivelse på AVN:s 
skrivelse och att Anna Gehlin ser till att den skickas till AVN omgående, samt även till hela 
styrelsen.        (Bilaga 1) 

 

 

 



§ 172 Avelsvärderingsnämnd 2024 

Då AVN har avsagt sig uppdraget gentemot SFF är styrelsen tvungna att vidta åtgärder för att 
säkra en Avelsvärderingsnämnd för 2024. Svenska Fjordhästföreningens styrelse jobbar 
därför med att tillsätta en ny Avelsvärderingsnämnd.  
 
§ 173 Avgång 
 
Meddelande till valberedningen:  
Stefan Sahlin kommer ha möte med valberedningen angående mandatperioder. 
Cathrine Nennestam har aviserat till valberedningen att hon ställer sin plats till förfogande. 
Pia Hermelin har aviserat sin avgång vid årsstämman 2024, då hennes mandatperiod är slut. 
Revisorn Marie Sandelin har avsagt sig omval och avgår vid årsstämman 2024.  
Stefan Sahlin har ställt sin plats till förfogande. 
 
§ 174 Mötet avslutades  
Ordförande tackade de närvarande för mötet.  
  
  
  
Vid protokollet  
  
  
Gunilla Olander  Anna Gehlin   Cecilia Evaldsson 
Sekreterare   Vice Ordförande  Justerare  


